

2018  
CSHPS

# Canadian Society for the History and Philosophy of Science Annual Conference / Congrès annuel de la Société canadienne d'histoire et de philosophie des sciences

## 26-28 May/mai 2018

University of Regina  
Regina, Saskatchewan  
Canada

(part of the Congress of the Humanities and Social Sciences)  
(dans le cadre du Congrès des sciences humaines)

## CALL FOR ABSTRACTS

The Canadian Society for the History and Philosophy of Science (CSHPS) invites scholars working on the history and philosophy of science to submit abstracts for individual papers or proposals for sessions. Proposals for sessions (3 and 4 papers) are particularly encouraged.

**Proposals due: January 12, 2018.**

**Graduate students are eligible for the Hadden Prize for Best Student Paper.**

Submissions: [program.cshps@gmail.com](mailto:program.cshps@gmail.com)

More information:

<http://www.yorku.ca/cshps1/meeting.html>

<http://congress2018.ca>

## APPEL À PROPOSITIONS

La Société canadienne d'histoire et de philosophie des sciences (SCHPS) invite les historiens et philosophes des sciences à soumettre un résumé pour une communication individuelle ou une proposition de séance. Les propositions de séances pour 3 ou 4 communications seront particulièrement bienvenues.

**Date limite de soumission: 12 janvier 2018.**

**Les étudiant(e)s gradués peuvent concourir pour le prix Richard Hadden décerné au meilleur texte étudiant.**

Soumissions: [program.cshps@gmail.com](mailto:program.cshps@gmail.com)

Plus d'information:

<http://www.yorku.ca/cshps1/meeting.html>

<http://congress2018.ca>